
Bydelsutvalget 
Fra: Høyres gruppe v/Knut Tvedten 
Dato: 17. juni 2014 
 
BU sak 65/14 Budsjettsaldering- Disponering av mind reforbruk 2013 
Bakgrunn: 
Høyre støtter i hovedsak bydelsdirektørens forslag. Men foreslår at driften av kveldsåpen barnehage 
opprettholdes ut året og at midlene til dette, NOK 700.000, hentes fra F3. Med den bekymringsfulle 
situasjonen med økonomisk sosialhjelp foreslår vi også et verbal forslag med gjennomgang av 
tjenesten. 
Endringsforslag fra Høyre (endringer markert med un derstreking): 
1. Mindreforbruk disponeres slik det er foreslått i denne saken. 
2. Funksjonsområde 1 Helse og sosial og nærmiljø reduseres med 6 323 000,- 
Funksjonsområde 2A barnehager økes med 4 500 000,- 
Funksjonsområde 2B oppvekst økes med 7 700 00,- 
Funksjonsområde 3 Pleie og omsorg reduseres med 17 400 000,- 
3. Det overføres 11 523 000 fra driftsrammen artsgruppe 11 til rammen for økonomisk 
sosialhjelp 
artsgruppe 14. 4. 
4. Det settes av midler til drift av kveldsåpen barnehage ut året 2014, jf. budsjettvedtak 2014 
punkt 9. 
 
Verbalforslag fra Høyre: 
• Bydelsutvalget ser med bekymring på det økende merforbruket når det gjelder økonomisk 
sosialhjelp. 
For å bedre beslutningsgrunnlaget for budsjett 2015 ber Bydelsutvalget om at det legges frem en sak 
til 
Helse og sosialkomiteens møte den 10.9.2014 med videre behandling i Bydelsutvalgets møte 
25.9.2014. 
I denne saken ønskes følgende belyst: 
a) Oversikt over iverksatte og planlagte tiltak for å motvirke økningen i økonomisk sosialhjelp? 
b) Om det er trendendringer i utbetalingene til økonomisk sosialhjelp og er det satt inn spesielle 
tiltak for å kompensere for eventuelle slike trendendringer? 
c) Er den kommunale delen av NAV i dag riktig dimensjonert eller er det grunner til å tro at økt 
innsats vil gi reduserte utbetalinger grunnet bedre brukeroppfølging? 
d) Hva er status på bruk av virkemidler som f.eks. aktivitetsplikt? 
e) Åpner lovverket for verktøy og virkemidler som ikke er i bruk i bydelen i dag og er det grunn til 
å tro at eventuelt disse vil ha en effekt? 
f) Er det andre forhold administrasjonen vil trekke frem? 


